
Bestyrelsesmøde  
d. 19-2-2025 

kl. 16.30 – 18.30 

Deltagere Stine, Mira, 
Maja, Helle, 

Carina, Helle 
og Signe 

Afbud  

 

 

Godkendelse af referat og 

dagsorden 

Godkendt  

Nyt fra huset 
 

- Dialogmøde Annisse for udvikling af 
Annisse området. 

- Gribskov kommune børnesyn er 
under udarbejdelse på 0-18 års 

området. Bestyrelsen vil blive 

inddraget, ligesom medarbejderne 
inddrages. 

- Uanmeldt tilsyn (rapporten ligger på 
hjemmesiden og i filer på aula – den 

er meget fin) 
- Stuer/grupper pr. 1-4-25, alle årgang 

2020 børn rykker til 
skolopendergruppen. 

- Når børn stopper i vg/bh afholder vi 
afslutning, og det skrives på tavlen, 

og der ligges opslag på aula 
- Fastelavn d. 3-3-2025 

Forældrekaffe  Planlægning af kommende forældrekaffe 

- Forsat onsdag  
- Der skal være et alternativ til 

børnene f.eks. saftevand 
- Vise noget frem stuerne har lavet, 

det evalueres senere.  
- 9/4-25 kl. 14.30 

- 11/6-25 kl. 14.30 

Julefest d. 4-12-24 Kort evaluering – hvad tager vi med 
videre? 

Det var en god aften.  
Tiden i kirken var meget lang og ikke helt i 

børnenes ånd.  
Signe tager kontakt til præsten for en ny 

aftale til næste år.  



Det fungerede godt forrige år med en 

levende historie og korte sange, det vil vi 

gerne igen.  
Det tog ”lang” tid at få udleveret 

æbleskiver, næste år skal der være 
udlevering flere steder.  

Det fungerede godt at julemanden var ude 
foran som afslutning.  

 

Arbejdslørdag d. 3 maj Hvordan får vi flere til at deltage?  

Tidsrum: 9.00 – 14.00 
Arbejdsopgaver:  

Ordne ukrudt 

Oliere træ 
Feje  

Bålsted 
Skure 

Sansehave 
 

Frokost: pizza kl. 11.00 – 11.30 
Signe melder datoen ud snarest. Det skal 

meldes ud at børn er velkomne.  
Medbring gerne hele familien, også gerne 

bedsteforældre. 
 

 

Samarbejde mellem 
dagtilbud og hjem 

Familieforståelser  
Vores samarbejde og inddragelse af 

forældrene i hverdagen. 
Krav fra forældrene til personalet – det er 

oftest de praktiske ting 
Det opleves nysgerrigt når forældre 

kommer og spørger til hvad der sker for 
tiden.  

Det opleves, at personalet er let 
tilgængelige, og stiller sig til rådighed og 

giver en melding omkring dagen.  

Det opleves, at tilliden er høj, og der bliver 
fulgt op.  

Personalet ønsker, at kunne bede om hjælp 
til f.eks. julefesten, så tiden ikke går fra 

børnene. Bestyrelsen vil gerne være 
behjælpelige. Måske man kan netværke så 

der er nogen andre som kunne have lyst til 
at hjælpe? 



 

 
 

 

 

 

Ansøgning af fonde 
- Køkkenhave 

- Sciencehytte 
Legeplads 

Der er søgt Jem og fix – vi fik desværre 
afslag. 

Byggetilladelse er påbegyndt. 
Frugtlund ankommer i uge 12 

Mira har søgt VKR medarbejderfond til at 
science hytten.  

Evt. 

Lucia 
 

Lucia tidspunkt drøftes i personalegruppen, 

kan det evt. være lidt tidligere på dagen.  

Næste møde d. 30-4-2025 


